

# 中国特钢企业协会

地址：中国 北京 朝阳区胜古中路 2 号院 5 号楼 金基业大厦 5 楼 网址：[www.ssea.org.cn](http://www.ssea.org.cn)  
TEL: 86-10-64034324 FAX: 86-10-64043595 邮箱：[ssea01@263.net](mailto:ssea01@263.net)

---

## 中国特钢企业协会团体标准公告 China Special Steel Enterprises Association Announcement for Group Standards and Codes

**2022 年第 09 号（总第 035 号）**  
**No.2022-09（No.035 in total）**

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0021-2022《铁路辙叉用贝氏体合金扁钢》、T/SSEA 0232-2022《履带链轨节用热轧圆钢》、T/SSEA 0233-2022《高速重载货车车轴用钢》、T/SSEA 0234-2022《汽车横向防倾杆用热轧圆钢》、T/SSEA 0235-2022《工程机械斗齿用热轧圆钢》、T/SSEA 0236-2022《手工工具用合金钢热轧盘条》、T/SSEA 0237-2022《管桩预应力混凝土钢棒用合金钢热轧盘条》、T/SSEA 0238-2022《管桩预应力混凝土用螺旋槽合金钢棒》、T/SSEA 0239-2022《锚杆用热轧带肋钢筋产品质量分级和评价方法》、T/SSEA 0240-2022《塔式起重机用热轧角钢》共 10 项团体标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard（T/SSEA 0021-2022）for（Bainite alloy flat steel for railway frog），（T/SSEA 0232-2022）for（Hot-rolled round steel for track link），（T/SSEA 0233-2022）for（Steel for high speed and heavy load freight train axles），（T/SSEA 0234-2022）for（Hot-rolled steel bars for automobile anti-roll bar），（T/SSEA 0235-2022）for（Hot rolled round steel for construction machinery dipper teeth），（T/SSEA 0236-2022）for（Hot-rolled alloy steel wire rod for hand tools），（T/SSEA 0237-2022）for（Alloy steel

hot-rolled wire rods for prestressing steel bars of concrete piles) , (T/SSEA 0238-2022) for (Alloy steel helical grooved bar for the prestressing of concrete piles) , (T/SSEA 0239-2022) for (Quality gradation and evaluation for hot-rolled ribbed bars for rock bolts) and (T/SSEA 0240-2022) for (Hot-rolled steel angles for tower crane) 10 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会

China Special Steel Enterprises Association

二〇二二年十一月十日

11/10/22



附件：

| 序号 | 标准编号        | 标准名称                 | 实施日期       |
|----|-------------|----------------------|------------|
| 1  | T/SSEA 0021 | 铁路辙叉用贝氏体合金扁钢（修订）     | 2022-11-10 |
| 2  | T/SSEA 0232 | 履带链轨节用热轧圆钢           | 2022-11-10 |
| 3  | T/SSEA 0233 | 高速重载货车车轴用钢           | 2022-11-10 |
| 4  | T/SSEA 0234 | 汽车横向防倾杆用热轧圆钢         | 2022-11-10 |
| 5  | T/SSEA 0235 | 工程机械斗齿用热轧圆钢          | 2022-11-10 |
| 6  | T/SSEA 0236 | 手工工具用合金钢热轧盘条         | 2022-11-10 |
| 7  | T/SSEA 0237 | 管桩预应力混凝土钢棒用合金钢热轧盘条   | 2022-11-10 |
| 8  | T/SSEA 0238 | 管桩预应力混凝土用螺旋槽合金钢棒     | 2022-11-10 |
| 9  | T/SSEA 0239 | 锚杆用热轧带肋钢筋产品质量分级和评价方法 | 2022-11-10 |
| 10 | T/SSEA 0240 | 塔式起重机用热轧角钢           | 2022-11-10 |